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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa  

Odbytego w dniu 12 grudnia 2018 roku 

W Sali narad- pokój 107 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Skarbnik 

Miasta Damian Cieślar, Komendant Straży Miejskiej Pani Beata Miś 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego komisji 

2. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2019 

3. Ustalenie planu pracy na 2019 rok 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Radny Bronisław Szalbót rozpoczął posiedzenie od powitania  wszystkich przybyłych i poprosił o 

zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. Radna Alicja Pilch 

zaproponowała na Przewodniczącego Komisji Radnego Bronisława Szalbóta, innych kandydatur nie 

zgłoszono. Głosowanie:  6 „za” 1 „wstrzymujący się”. Następnie Radny Bronisław Szalbót 

zaproponował na  Wiceprzewodniczącego Komisji  Radnego Piotr Poloka, który wyraził na to zgodę. 

Głosowanie: 6 „za” 1 „wstrzymujący się”. 

Następnie poproszono Komendant Straży Miejskiej Beatę Miś o przedstawienie informacji z 

działalności Straży Miejskiej  w okresie od 8 października 2018 roku do 9 grudnia 2018 roku. 

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. Komendant Straży Miejskiej Beata Miś zwróciła  uwagę 

na problem z kontenerami Polskiego Czerwonego Krzyża, które szpecą krajobraz- mieszkańcy nie 

wkładają tekstyliów  do kontenerów tylko obok. Pani Komendant poinformowała, że zostało 

wystosowane pismo do PCK z nakazem zlikwidowania kontenerów. 

Radni poruszyli kwestię nadmiernej ilość znaków drogowych wzdłuż drogi z Malinki na Salmopol. 

Radna Alicja Pilch zgłosiła problem leżących kabli telefonicznych wzdłuż niektórych dróg i poprosiła 

Panią Komendant Straży Miejskiej o zgłoszenie tego faktu do Telekomunikacji. 

Za przyjęciem informacji: jednogłośnie 7  „za” 
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Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Gospodarki komunalnej… Radny Bronisław Szalbót przeszedł do kolejnego 

punktu posiedzenia- opiniowanie budżetu na 2019 rok i poprosił Skarbnika Miasta  Damiana Cieślara 

o przedstawienie projektu uchwały budżetowej. Na wstępie Skarbnik Miasta poinformował, że 

sytuacja gospodarcza w kraju ma wpływ na kształt budżetu. Firmy startujące do przetargów składają 

bardzo wysokie oferty, co trzeba ująć w planowanym budżecie. Skarbnik Miasta przedstawił jak 

kształtują się wydatki i dochody w budżecie, porównał je z rokiem bieżącym. Poinformował, że w 

październiku zostały podjęte zmiany w uchwałach podatkowych, które wprowadzają do 

przyszłorocznego budżetu większe wpływy z podatków i opłat lokalnych. Dojdą również wpływy z 

tych nieruchomości co do których były zastosowane ulgi podatkowe. Bardzo wzrosną koszty 

utrzymania oświaty. Dla  Przedszkola niepublicznego „Niebieski Motyl” jest zaplanowana dotacja w 

wysokości 530tyś złotych, co bardzo zaniepokoiło członków komisji, a spowodowane to jest  tym , że 

jest tam spora grupa dzieci z orzeczeniem lekarskim. Następnie skarbnik Miasta Damian Cieślar 

omówił plan wydatków na drogi gminne. Poinformował, że jest to kwota 400tyś złotych, a na budowę 

łącznika  ul. Kamiennej z ul. Górnośląską plan zakłada kwotę 500tyś złotych. Koszt zimowego 

utrzymania dróg to kwota 750tyś złotych. Następnie radni zadali pytanie o drogę „do Irki”. Burmistrz 

poinformował, że zaplanowana jest modernizacja tej drogi w 2019 roku z remontów cząstkowych. 

Poruszono również temat oświetlenia miejskiego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki  Komunalnej…. Radny Bronisław Szalbót poprosił o głosowanie za 

przyjęciem projektu budżetu. W głosowaniu- 7 „za”. Przewodniczący podziękował Skarbnikowi 

Miasta Damianowi Cieślarowi za omówienie projektu budżetu i przystąpiono do kolejnego  punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. 3 

         Przyjęto następujący plan pracy Komisji na 2019 rok:            

             

Miesiąc Temat 

Styczeń 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Analiza wniosków do budżetu na rok 2018 złożonych przez 

mieszkańców 
4. Sprawy bieżące. 

Luty 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Analiza i zapoznanie się ze stanem realizacji i propozycjami 

projektów wpółfinansowanych z funduszy UE, krajowych i 
wojewódzkich 

4. Informacja na temat inwestycji rozpoczętych i realizowanych w 
mieście, w tym  sieć kanalizacji i plany rozbudowy 

5. Sprawy bieżące. 
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Marzec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt 
4. Spotkanie z Komendantem Policji w celu omówienia systemowych 

rozwiązań na drogach. Analiza bezpieczeństwa w mieście. 
3   Sprawy bieżące. 

Kwiecień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg- poniesione koszty, 

wykorzystanie sprzętu gminnego, potrzeby zakupu dodatkowego 
sprzętu 

4. Stan zaawansowania programu gospodarki niskoemisyjnej miasta 
Wisła 

5. Sprawy bieżące. 
Maj 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Analiza stanu realizacji remontów dróg gminnych wytypowanych  w 

planie modernizacji na lata 2019-2023. Objazd dróg pozostałych do 
remontu 

4. Sprawy bieżące. 
Czerwiec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Informacja o modernizacji oświetlenia w mieście- wykupie, ile 

zdołano wymienić lamp  na energooszczędne  
4. Informacja o zaawansowaniu prac przy remoncie basenu- wizja 

lokalna 
5. Sprawy bieżące. 

Wrzesień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Zapoznanie się z działalnością Kół Łowieckich działających na terenie 

miasta- gospodarka, sprawy odszkodowań 
4. Wnioski do projektu budżetu na rok 2020 
5. Sprawy bieżące 

Październik 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Gospodarka miejskim zasobem mieszkaniowym, socjalnym i 

komunalnym 
4. Zapoznanie z przedsiębiorcami wyłonionymi do odśnieżania, 

weryfikacja sprzętu. 
5. Sprawy bieżące. 

Listopad 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Opiniowanie projektu budżetu na 2020 rok 
4. Analiza stanu wykonania wniosków złożonych przez komisję w roku 

2019 
5. Sprawy bieżące 

Grudzień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 
3. Ustalenie planu pracy komisji na 2020 rok 
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4. Sprawy bieżące 
                             

Za przyjęciem planu  pracy:  jednogłośnie 7 „ za” 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej.. Radny Bronisław Szalbót rozpoczął kolejny punkt 

porządku obrad- sprawy bieżące. Członkowie komisji zapoznali się z odpowiedzią na dwa pisma. 

Pierwsze dotyczyło odpowiedzi na pismo Pani Poloczek. Za przyjęciem odpowiedzi- jednogłośnie 7 

„za”.  Drugie  dotyczyło przychodni Medikool.  Komisja przyjęła informację jednogłośnie „za. 

 

 

Protokołowała                                                                                             Przewodniczący Komisji 

Justyna Pilch                                                                                                      Bronisław Szalbót 

 

 

 


